
 Minnesanteckningar från  
 exploateringsnämndens   
 strategiråds 
 sammanträde  
 den 12 september 2017 

 

1 

 

 

 

Tid Tisdagen den 12 september 2017 kl. 15.00 – 17.00 

 

Plats Tekniska Nämndhuset, Fleminggatan 4 

 

 

 

Närvarande: 

 

Politiker: 

Lennart Tonell (MP), ordförande 

Jan Valeskog (S) 

Margareta Stavling (S) 

Veronica Eriksson (MP) 

Anna Forssell (S) 

Birger Kato (S) 

Elsemarie Bjellqvist (S) 

Staffan Schartner (MP) 

Susanne Wicklund (C) 

 

Föredragande tjänstemän:  

Fredrik Alfredsson, trafikkontoret 

Jeffery Archer, trafikkontoret 

 

Dessutom närvarar bland andra Håkan Falk från exploateringskontoret samt 

inbjudna fastighetsägare. 

 

 
Inledning 
Ordföranden Lennart Tonell (MP) inleder med att välkomna alla till rådets 

möte samt presenterar dagens program som har temat ”Logistiken vid om- 

och tillbyggnaden av City”.  
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Logistiken vid om- och tillbyggnaden av City, Jeffery Archer och 
Fredrik Alfredsson, trafikkontoret 

Jeffery Archer berättar om hanteringen av trafikpåverkande arbeten i 

Storstockholms transportnät. Inom Stockholms stad ska bland annat 

framkomlighetsstrategin följas. I år, 2017, är det rekordmånga 

trafikpåverkande arbeten i vägnätet, spårnätet och cykelpendlingsnätet. 

 

Jeffery Archer berättare vidare om att Stockholms stad ingår i den 

Regionala trafikgruppen. I gruppen ingår även Trafik Stockholm, 

Trafikverket, Trafikförvaltningen, Nacka kommun och Solna stad. 

Gruppens mål är att säkerställa framkomligheten för resenärer oavsett 

trafikslag. Gruppen får i god tid besked om större trafikstörande arbeten för 

att kunna analysera, planera och informera berörda om arbetena. 

 

Därefter berättar Fredrik Alfredsson om GSP (Gatuarbete Samordnad 

Projektplanering) som är ett verktyg som används för att planera 

trafikstörningar. Det är flera förvaltningar och bolag som använder 

verktyget. Det kan användas för att lägga in till exempel gatuarbeten, 

rörarbeten med mera. Då kan man se om det går att göra flera olika arbeten 

vid samma tillfälle. Detta för att undvika att till exempel gräva upp en gata 

flera gånger.  

 

Fredrik Alfredsson berättar vidare att det dessutom krävs en TA-plan 

(trafikanordningsplan) vid ett vägarbete. Planen ska visa hur utmärkning 

med vägmärken, vägmarkeringar samt skydd för alla trafikantgrupper och 

andra anordningar ska utföras. 

 

Efter föredragningarna ges utrymme för frågor.  

 

Lennart Tonell tackar för föredragningarna. 

 

 

Rundabordssamtal 

Deltagarna delas in i tre grupper för rundabordssamtal kring dagens ämne. 

Grupperna innehåller en blandning av politiker, tjänstemän och 

fastighetsägare.  

 

Några frågor som kom upp under samtalen är vikten av längre och bättre 

framförhållning samt att det är viktigt med samarbete mellan förvaltningar, 

fastighetsägare med flera. 
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*** 

 

Ordföranden Lennart Tonell (MP) avslutar mötet och tackar för 

engagemanget. 

 

*** 

 

Antecknat av  

Lena Mittal 


